

No. 10232. AGREEMENT ESTABLISHING THE CARIBBEAN DEVELOPMENT BANK. DONE AT KINGSTON, JAMAICA, ON 18 OCTOBER 1969<sup>1</sup>

N° 10232. ACCORD PORTANT CRÉATION DE LA BANQUE DE DÉVELOPPEMENT DES CARAÏBES. FAIT À KINGSTON (JAMAÏQUE), LE 18 OCTOBRE 1969<sup>1</sup>

---

RATIFICATIONS<sup>2</sup>

*Instruments deposited on:*

27 January 1970  
CAYMAN ISLANDS

28 January 1970  
BAHAMAS  
MONTSERRAT

30 January 1970  
ANTIGUA  
BRITISH VIRGIN ISLANDS

The instruments of ratification by the Governments of Antigua, the Bahamas, the British Virgin Islands, the Cayman Islands and Montserrat all contain a declaration made in accordance with the first provisions of the second part of paragraph 3 of article 63 of the Agreement to the effect that the privilege conferred by article 53 shall be restricted in its territory to treatment not less favourable than the Government concerned accords to international financial institutions of which it is a member.

---



---

RATIFICATIONS<sup>2</sup>

*Instruments déposés les :*

27 janvier 1970  
ILES CAÏMANES

28 janvier 1970  
BAHAMAS  
MONTSERRAT

30 janvier 1970  
ANTIGUA  
ILES VIERGES BRITANNIQUES

Les instruments de ratification des Gouvernements d'Antigua, des Bahamas, des îles Vierges britanniques, des îles Caïmanes et de Montserrat comportent tous une déclaration, faite conformément à la première disposition de la deuxième partie du paragraphe 3 de l'article 63 de l'Accord, selon laquelle le privilège prévu à l'article 53 est limité, sur leur territoire, à un traitement au moins aussi favorable que celui que lesdits Gouvernements accordent aux institutions financières internationales dont ils sont membres.

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 712.

<sup>2</sup> See articles 3 and 62 (2) of the Agreement insofar as concerns signature, ratification or accession by Territories.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 712.

<sup>2</sup> Voir les articles 3 et 62, paragraphe 2, de l'Accord pour ce qui est des signatures, ratifications ou adhésions effectuées au nom de Territoires.